
  Jak se mi líbilo focení v Národním hřebčínu Kladruby nad Labem? 

paní Marie, 83 let

Velice krásný výlet. 
Sáhla jsem si na koně, 
a to mi připomnělo dětství.

pan Miloš, 65 let

Hezký a jídlo dobrý.

paní Anna, 75 let

Vše bylo krásné – koně, účes, 
malování i ochota všech.

paní Marie, 86 let
Jsem velmi spokojená. 
Ale bylo to dlouhé.

pan Josef, 70 let
Hlavně, že vyšlo počasí. 
Koníci se mi líbili. I ty dívenky. 
Areál je velký a pěkný.
 Jídlo bylo moc dobré.
 I paní řidička byla skvělá.
 Jsem spokojený.

pan Karel, 72 let
Bylo to fajn. Koně pořádní a velcí, 
děvčata též. 
Počasí nám vyšlo
 a celý den byl příjemný. 
Bylo to dobře zorganizované, 
jedním slovem „paráda“. 
II doprava byla super.

pan Bohumil, 80 let

Návštěva hřebčína byla pěkná. 
Focení jsem si užil, 
těším se na výsledné fotografie. 
Koně mám rád, 
protože jsme je měli doma.

paní Jana, 78 let

Fotili mě. Chci vidět fotky.

paní Marta, 75 let

Vše bylo velice nádherné. 
Jednání personálu vynikající.

pan Ivan, 85 let

Velice příjemný den. 
Koně byli krásní.
Počasí se vydařilo. 
Rád jsem se tam po létech podíval.

pan Oldřich, 82 let

Jsem rád, že jsem zde byl.

paní Eliška, 94 let

Moc pěkné. 
Byla jsem tam poprvé v životě. 
Ale celý den byl úmorný a náročný.


